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Vážení spoluobčané, drazí přátelé, 

 

čas utíká přímo mílovými kroky, blíží se léto. Za cca měsíc začnou dětem prázdniny, rozjedou 

se v plném proudu letní dovolené, dění v naší obci však nezpomaluje. Před 14 dny jsme si 

s maminkami, při příležitosti jejich svátku, užili setkání ve společenském sále naší Mateřské školy. 

Byl to velice příjemně strávený čas. Hudební produkce byla na výborné úrovni a vystoupení dětí 

z MŠ bylo až dojemné. Děkuji všem maminkám, které přijaly pozvání i všem, kteří pomáhali 

s přípravami a podíleli se na zajištění průběhu akce. 

Na zasedání zastupitelstva obce, které proběhlo 18. května, zastupitelé schválili směrnici 

upravující některé postupy při pronájmu a pachtu obecních pozemků. K patové situaci totiž došlo 

v úvodu roku, kdy o pacht téhož pozemku požádalo vícero zájemců a zastupitelé se nedokázali 

jasně rozhodnout, zda a komu pozemek propachtovat. Byla to složitá situace. Přijatá směrnice 

však mj. právě způsob výběru žadatele, se kterým bude uzavřena smlouva, řeší. Do budoucna 

tedy bude mít rozhodování jasná pravidla a nebude závislé na subjektivních názorech zastupitelů, 

byť jsem přesvědčen o tom, že se všichni snažíme rozhodovat objektivně. 

Začátkem měsíce byla štěrkem vysypána příjezdová cesta k bioskládce. U paneláku byly 

odstraněny staré rezavé sušáky na prádlo, které tam posledních pár let už jen strašily.  

V minulém týdnu byla dokončena oprava kanalizace na dvou místech ulice mezi  

č. p. 13 a 201. Povrch byl, na místo původního plánu, zpevněn – asfaltový zástřik bude proveden 

v horizontu několika měsíců. Na rychlý postup prací nedokázala, bohužel, pružně zareagovat 

svozová firma a tak, ač o tom byla řádně informována, nebyl minulou středu vyvezen odpad 

některým obyvatelům v ulici. Mrzí mě to a těm, kterým to způsobilo komplikace, se omlouvám.  

Velice mě těší aktivita v areálu fotbalového Sokola. V rámci brigád si fotbalisté a přátelé 

libochovanské kopané zkrášlili prostředí, ve kterém tak rádi tráví čas. Líbí se mi změna barevné 

kombinace z modro-žluté na modro-bílou. 

Naopak mě velmi mrzí, že jsem se nemohl zúčastnit Kácení máje v Řepnici. Věřím,  

že kácení téměř 30 metrové májky musela být velice zajímavá podívaná. Počasí akci přálo  

a nepochybuji, že nálada v Řepnici byla pohodová. Doufám, že snad za rok mi to vyjde. 

Druhého června proběhne Noc kostelů. Náš kostel Narození Panny Marie bude otevřen všem 

návštěvníkům od 18:00 do 22:00 hodin. Těšit se můžete mj. na duchovní slovo generálního vikáře 

Litoměřické diecéze Mons. ICLic. Mgr. Martina Davídka i vystoupení spolku Za Sebuzín krásnější. 

Hned následujícího dne, v sobotu 3. června, proběhne v areálu Sokola Dětský den. Na obě akce 

Vás srdečně zvu a těším se na viděnou.  

Přeji Vám krásný závěr jara.  

 


